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Verslag bestuursvergadering  
woensdag 27 mei 2020   
 
Locatie: Parochiekantoor Born 
 
Aanwezig:  Pastoor  F. Houwman (vz) 
   Mw. A. Widdershoven / Buchten 

Dhr. J. Hermans / Buchten 

Mw. N. de Vries / Holtum  
Dhr. M. Hecker / Holtum 

   Dhr. B. Haerkens / Obbicht 
Dhr. J. Hermans / Obbicht 

Tevens aanwezig : Dhr. G. Theelen / Grevenbicht 

 
Afwezig m.kg.   Mw. R. v.d. Geer / Buchten 

Dhr. J. v.d. Geer / Grevenbicht 
    

 

 

01. Opening 
Ben Haerkens opent de vergadering, heet alle aanwezigen van harte welkom en spreekt pastoor 
Houwman spreekt vervolgens een gebed. 
Er wordt vervolgens gesproken over hoe we Jan van de Geer aan bod kunnen laten komen bij de 
behandeling en toelichting van de cijfers 2019. 
 
02. Vaststelling agenda en volgorde  
Ben Haerkens zegt dat we vanavond 3 punten ter bespreking hebben: 
- Hoe hebben we de zaken klaar om straks de vieringen op een verantwoorde manier te doen. 
- De behandeling van de cijfers 2019  
- De rondvraag. 
Dit zijn de te behandelen onderwerpen voor deze vergadering. 
 
03. Verslag van Federatiebestuur d.d. 4 maart 2020 
Het verslag wordt hierna onder dank aan de samensteller goedgekeurd. 
 
04. Bespreken actielijst nr. 2 d.d. 4 maart 2020 
Punt 19. Dit punt komt in de cie. Financiën wederom aan de orde. Aanhouden.  
Punt 32. De definitieve versie (2017) wordt door pastoor opgezocht voor het bestuur en daar 
wellicht nog correcties op aangeven. Daarna kan het stuk naar de begrafenisondernemingen 
worden gestuurd.  
Punt 69. Benaderen nieuwe misdienaars. Nieuwe lichting misdienaars wellicht nieuwe opties. 
Aanhouden. 
Punt 75. Advertenties federatieblad. Permanent in de aandacht houden. Steeds blijven uitkijken 
naar potentiële adverteerders. In Born moeten wellicht verlengingen (Saje’s en Iris) komen. Ans 
heeft met Iris contact gehad. Zij krijgt nog van de eigenares te horen waarom zij niet wil 
adverteren. De Ster heeft waarschijnlijk voor een heel jaar verlengd. Saje’s wordt niet meer 
benaderd. Hermans Schuttingen Obbicht heeft ½ pagina voor een jaar gekocht. 
Punt. 79. Hoogte tarieven uitvaartdiensten. Duidelijkheid opstellen in tarievenlijst. Er wordt 
afgesproken dat er een eenduidig document wordt gemaakt dat in alle parochies wordt 
gehanteerd. Aanhouden. 
Punt 86. Formeren begrafeniskoor. Pastoor heeft met Ankie Dormans contact gehad. Ze hebben 
1 x 2 weken repetitie. Men gaat nu het repertoire instuderen. Daarna 1 x per maand. Ze zijn met 
16 leden. Er zal meer aan PR (ledenwerving) gedaan moeten worden. Wellicht ook in het 
federatieblad opnemen. Dit wordt vervolgd. 
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Punt 87. Onderzoek wenselijkheid fusie. Vicaris-generaal Maessen juicht dit voornemen toe. 
Pastoor Houwman zegt dat hij bij mgr. Maessen is geweest. Zodra de coronaperikelen voorbij zijn 
komt een deskundige van het bisdom ons bezoeken en zal dit punt opgestart gaan worden. 
Aanhouden. 
Punt 88. Organiseren openluchtmissen. Dit punt wordt met Jac Hermans geregeld. 
 

05. 05. Commissie Pastoraal  
- Protocol m.b.t. hervatting eucharistievieringen. 
Pastoor licht de coronarichtlijnen nader toe. Vanaf 1 juni 30 personen. Vanaf 14 juni kan de 
communie weer uitgereikt worden. 
Desinfectiemiddelen : deze worden besteld via het dekenaat. Per kerkgebouw worden 2 flacons 
geplaats. Een bij de ingang en een bij het communie uitreiken. 
Spatschermen : Ger Theelen heeft 2 spatschermen voor Grevenbicht en Obbicht gemaakt. De 
andere parochies zullen zelf voor een spatscherm moeten zorgen. Er zijn nog 2 weken 
beschikbaar om e.e.a. te regelen. 
Pincetten : pastoor is een voorstander om deze te gebruiken i.p.v. de hostie in de hand te laten 
vallen. Ger Theelen zegt dat de pincetten zijn besteld.  
Voor de missen door de week staan de vaste kerkgangers al op de lijst. Als zij niet aanwezig zijn 
kan hun naam doorgestreept worden. 
Voor de weekend mis dient men zich vooraf aan te melden. We moeten kunnen weten wie de 
kerk heeft bezocht. Het principe is : vol = vol. 
Pastoor vraagt om uiterlijk morgen door te geven op welke wijze men zich dient aan te melden. 
Achter in de kerk komt een mogelijkheid om geld te doneren i.p.v. de gebruikelijke collecte. 
Vervolgens worden de richtlijnen in zijn algemeenheid nog doorgenomen. 
Algemeen : de bezoekers zijn zelf verantwoordelijk voor het toepassen van de richtlijnen. De 
parochies moeten e.e.a. faciliteren. 
Pastoor heeft een camera gekocht. Hij zal met mw. Bonten bekijken hoe hij de mis in Aldenhof 
bij de bewoners kan brengen. Pastoor zal het bestuur een link sturen. 
In de coronatijd zal na de weekmis in de overige parochies (Buchten heeft dit al) een half uur 
Aanbidding zijn. 
 

 06. Cie. Financiën 
- Geconsolideerde Jaarrekening 2019 
Jan van de Geer heeft de opmerkingen door gestuurd naar Jan Hermans.  
- Monuta wil dat de rekening rechtstreeks naar de nabestaanden wordt. Pastoor zou dit met de 

deken bespreken. Dit is blijkbaar niet gebeurd. Hij zal dit alsnog doen. 
- Jan vraagt aandacht voor de teruglopende inkomsten, met name door corona. De 

gebruikelijke collecten moeten zo veel als mogelijk door blijven gaan. Er zal een 
collectemand/offerblok achter on de kerk. Pastoor zal telkens aandacht vragen. 

- Jan vraagt aandacht voor bezuinigen. Zaken die niet expliciet opgepakt hoeven worden 
dienen uitgesteld te worden. De kosten van de koren moeten worden bekeken. In Obbicht is 
gewoon doorbetaald. Er schijnt een brief van het bisdom te zijn hoe men daar hier tegen aan 
kijkt. Jan van de Geer heeft dit al nagevraagd en wacht op antwoord van het bisdom. 

- Er is al een artikel over extra giften in het federatieblad opgenomen. 
Jan van de Geer ziet graag dat de jaarrekening vandaag wordt vastgesteld. Het bestuur gaat 
akkoord met de jaarrekening 2019. Deze zal z.s.m. naar het bisdom worden gestuurd. 

 
06. 07. Cie. Gebouwen en terreinen 

 
8. Cie. P & O 
 
9. Andere overlegstructuren 
 
10.  Parochiefederatie 
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11. Rondvraag + mededelingen 
- Rini van de Geer meldt dat zij en Jan geen punten voor de rondvraag hebben. 
- Ans Widdershoven is met spullen naar de voedselbank gegaan. De ontvangen giften zijn door 

pastoor op de algemene rekening van de voedselbank gestuurd. Er zal worden nagekeken of 
e.e.a. correct is gebeurd. 

- Marthè Hecker vraagt of de subsidieaanvraag met dezelfde gegevens als voorheen wordt 
ingediend. Jan van de Geer zegt dat dit inderdaad zo dient te gebeuren. 

- Pastoor Houwman zegt dat hij met mgr. De Jong gebeld heeft om in de eerst week van juli in 
Obbicht/Grevenbicht op 8 juli de vormselviering te houden. Voor BC Swentibold moet nog 
een datum worden bepaald. M.b.t. de Eerste H. Communie zal dit in september/oktober 
gebeuren. 

- Pastoor Houwman heeft een gesprek met William van de Wauw gehad om toe te treden tot 
het federatiebestuur. William gaat hiermee akkoord. Ingangsdatum wordt 1 juli. 

- Jac Hermans vraagt of er nog schema’s etc. m.b.t. brandpreventie moeten worden 
opgehangen. Hij zal dit kortsluiten met Math Savelkoul. 

- Ben Haerkens informeert de vergadering over de stand van zaken medegebruik van het 
kerkgebouw in Obbicht. Het Dorpsplatform heeft afgehaakt. Er volgt binnenkort een 2e 
gesprek met het bestuur van de harmonie. Dit bestuur is op dit moment erg positief. Ook het 
bisdom staat hier positief in. 

 
12.  Sluiting  
Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 21.40 uur de vergadering onder dank aan 
ieder voor zijn of haar inbreng. 

 
 

Pastoor Houwman       Jan Hermans 
voorzitter        secretaris 

 
 
………………………………..      …………………………….. 

 
 

Vergaderschema 2020 Federatiebestuur 
 
     15 januari   –  Obbicht  P    5 augustus - Buchten P 
       4 maart  - Born    B    7 oktober - Obbicht B 
     15 april    geannuleerd Buchten  P  18 november - Born  P  
     27 mei  - Born    B     
       8 juli     geannuleerd Born    P 
 
 

 
 


